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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 42 

от 30.07.2014 г. 
Днес, 30.07.2014 година от 15:00 часа в заседателната зала на Общински 

съвет се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 

На заседанието присъстваха: 10 общински съветници: Златка Питакова, 

Янка Господинова, Нели Маринова, Живка Великова, Ивелина Миткова, Марин 

Пейчинов, Росица Иванова, Радка Желева, Петър Иванов,Тюркян Мехмед. 

Отсъства: Селятин Исмаилов. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината,  

Павлина Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на 

Дирекция СА, кметове на кметства. 

Гости: Г-жа Янка Жекова – директор на ОУ „ Христо Ботев” гр. Алфатар, г-н 

Юлиян Драгнев  директор на  Начално училище „ Отец Паисий” с. Алеково, г-н 

Енчо Янков - председател на Сдружение с нестопанска цел НАРОДНО 

ЧИТАЛИЩЕ „Успех - 1942Г.” с. Цар Асен. 

Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова, приветства всички 

присъстващи: Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, 

г-цe Донева, уважаеми специалисти от общинска администрация, уважаеми 

кметове на кметства, и гости, добър ден и добре дошли на днешното 42 

заседание на ОбС Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 08, изх. № 

061/15.07.2014 г. и към покана №8, изх. №062/22.07.2014 г  съм свикала 

днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на дневния ред 

и материалите за днешното заседание. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи 

проверка на кворума.   

Колеги към този момент отсъства Селятин Исмаилов. На основание чл. 27, 

ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно , присъстват 10 общински съветници и 

ОбС може да взема законни решения.  Откривам днешното 42-ро заседание на 

ОбС гр.Алфатар. 

Колеги, имаме допълнителни четири докладни записки , които получихте  с 

приложение към покана № 8 . На заседание на ПК беше решено допълнителните 

точки  да бъдат включени в дневния ред след точка втора. Давам думата на 

вносителя на допълнителните докладни г-жа Узунска. 

Йорданка Узунска: Наложи се да внесем четири допълнителни докладни ,както 

следва: 

1. Докладна записка относно Поемане на краткосрочен общински дълг – тип 

овърдрафт при условията на чл.3, т.2 от Закона за общинския дълг с цел 

извършване плащане по проект „Реконструкция и изграждане на улична мрежа, 
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тротоари, площади и улично осветление в гр.Алфатар”, финансиран с Договор  № 

19/322/00477/ от 27.06.2011 г ” за отпускане на финансова помощ по Мярка 322 по 

ПРСР и  извършване на капиталови  разходи  във връзка с чл.5, ал.1, т.2 от ЗОД 

2. Докладна записка относно Издаване на запис на заповед от Община Алфатар в 

полза на ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, обезпечаващ плащане на 

данък върху добавената стойност след извършено авансово плащане по договор 

№ 19/322/00477 от 27.06.2011 г. по Мярка 322 за Проект „Реконструкция и 

изграждане на улична мрежа, тротоари, площади и улично осветление в гр. 

Алфатар, Община Алфатар”, сключен между Община Алфатар и ДФ „Земеделие” 

– Разплащателна агенция. 

           3. Докладна записка относно предоставяне на  временен безлихвен заем  от 

общинския бюджет в  Извънбюджетната сметка на общината  за средствата от 

Разплащателна сметка към ДФЗ. 

 4. Докладна записка относно Отпускане на еднократна парична помощ за 

лечение на  МИРОСЛАВ ТОДОРОВ ТОДОРОВ. 

Колеги, материалите  бяха внесени в ОбС, когато се  наложи да сключим анекса 

по този проект „Реконструкция и изграждане на улична мрежа, тротоари, 

площади и улично осветление в гр.Алфатар”. За  да можем да извършим и 

плащанията за които са необходими  средствата по проекта се налага да поемем 

краткосрочен общински дълг – тип овърдрафт, издаване на запис на заповед, 

предоставяне на временен безлихвен заем . Ако имате въпроси финансиста г-жа 

Друмева е тук за да отговори. 

    Имате ли въпроси относно проекта на дневния ред и допълнителните 

докладни записки , колеги? Няма.  

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви: 

 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 

1. Приемане отчета за работата и дейността на ОбС Алфатар и комисиите към 

него за периода 01.01.2014г. – 30.06.2014г.  

 Докладва: председател ОбС – Златка Питакова.  

2. Докладна записка относно отчет за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОБС – Алфатар за месеците април – юни 2014 г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар.  

3. Докладна записка относно Поемане на краткосрочен общински дълг – тип 

овърдрафт при условията на чл.3, т.2 от Закона за общинския дълг с цел 

извършване плащане по проект „Реконструкция и изграждане на улична мрежа, 

тротоари, площади и улично осветление в гр.Алфатар”, финансиран с Договор  № 

19/322/00477/ от 27.06.2011 г ” за отпускане на финансова помощ по Мярка 322 по 

ПРСР и  извършване на капиталови  разходи  във връзка с чл.5, ал.1, т.2 от ЗОД 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно Издаване на запис на заповед от Община Алфатар в 

полза на ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, обезпечаващ плащане на 

данък върху добавената стойност след извършено авансово плащане по договор 

№ 19/322/00477 от 27.06.2011 г. по Мярка 322 за Проект „Реконструкция и 

изграждане на улична мрежа, тротоари, площади и улично осветление в гр. 
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Алфатар, Община Алфатар”, сключен между Община Алфатар и ДФ „Земеделие” 

– Разплащателна агенция. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

           5. Докладна записка относно предоставяне на  временен безлихвен заем  от 

общинския бюджет в  Извънбюджетната сметка на общината  за средствата от 

Разплащателна сметка към ДФЗ. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

 6. Докладна записка относно Отпускане на еднократна парична помощ за 

лечение на  МИРОСЛАВ ТОДОРОВ ТОДОРОВ  

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за второто тримесечие на 

2014г.  

  Докладва: кмета на Община Алфатар.  

 8. Докладна записка относно одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за второто 

тримесечие на 2014г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар.  

 9. Докладна записка относно предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот публична общинска 

собственост за осъществяване на читалищната дейност.  

 Докладва: кмета на Община Алфатар.  

10. Докладна записка относно  предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот публична общинска 

собственост за осъществяване на читалищната дейност.  

Докладва: кмета на Община Алфатар.  

11. Докладна записка относно определяне на средищни училища за учебната 

2014/2015година.      

 Докладва: кмета на Община Алфатар.                                                                                         

 12. Докладна записка относно утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки, паралелки с минимален брой на учениците под 10 

ученици и маломерни слети паралелки в учебните заведения на Община Алфатар.  

Докладва: кмета на Община Алфатар.  

 13. Докладна записка относно избор на временна комисия за удостояване с 

отличия на граждани по случай 40г. от обявяването на Алфатар за град.  

Докладва: председател ОбС – Златка Питакова.  

14.Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен този проекта за дневния ред да 

стане дневен ред за днешното заседание, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
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РЕШЕНИЕ № 357 

 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

1. Приемане отчета за работата и дейността на ОбС Алфатар и комисиите към 

него за периода 01.01.2014г. – 30.06.2014г.  

 Докладва: председател ОбС – Златка Питакова.  

2. Докладна записка относно отчет за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОБС – Алфатар за месеците април – юни 2014 г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар.  

 3. Докладна записка относно Поемане на краткосрочен общински дълг – тип 

овърдрафт при условията на чл.3, т.2 от Закона за общинския дълг с цел 

извършване плащане по проект „Реконструкция и изграждане на улична мрежа, 

тротоари, площади и улично осветление в гр.Алфатар”, финансиран с Договор  № 

19/322/00477/ от 27.06.2011 г ” за отпускане на финансова помощ по Мярка 322 по 

ПРСР и  извършване на капиталови  разходи  във връзка с чл.5, ал.1, т.2 от ЗОД 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно Издаване на запис на заповед от Община Алфатар в 

полза на ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, обезпечаващ плащане на 

данък върху добавената стойност след извършено авансово плащане по договор 

№ 19/322/00477 от 27.06.2011 г. по Мярка 322 за Проект „Реконструкция и 

изграждане на улична мрежа, тротоари, площади и улично осветление в гр. 

Алфатар, Община Алфатар”, сключен между Община Алфатар и ДФ „Земеделие” 

– Разплащателна агенция. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

            5. Докладна записка относно предоставяне на  временен безлихвен заем  от 

общинския бюджет в  Извънбюджетната сметка на общината  за средствата от 

Разплащателна сметка към ДФЗ. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

 6. Докладна записка относно Отпускане на еднократна парична помощ за 

лечение на  МИРОСЛАВ ТОДОРОВ ТОДОРОВ  

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

 7. Докладна записка относно одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за второто тримесечие на 

2014г.  

  Докладва: кмета на Община Алфатар.  

 8. Докладна записка относно одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за второто 

тримесечие на 2014г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар.  

 9. Докладна записка относно предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот публична общинска 

собственост за осъществяване на читалищната дейност.  

 Докладва: кмета на Община Алфатар.  

10. Докладна записка относно  предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот публична общинска 

собственост за осъществяване на читалищната дейност.  

Докладва: кмета на Община Алфатар.  
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11. Докладна записка относно определяне на средищни училища за учебната 

2014/2015година.      

 Докладва: кмета на Община Алфатар.                                                                                         

 12. Докладна записка относно утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки, паралелки с минимален брой на учениците под 10 

ученици и маломерни слети паралелки в учебните заведения на Община Алфатар.  

Докладва: кмета на Община Алфатар.  

13. Докладна записка относно избор на временна комисия за удостояване с 

отличия на граждани по случай 40г. от обявяването на Алфатар за град.  

Докладва: председател ОбС – Златка Питакова.  

14.Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
                                         РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: . Приемане отчета за работата и дейността на ОбС Алфатар и 

комисиите към него за периода 01.01.2014г. – 30.06.2014г.  

Давам думата на г-жа Нели Маринова, председател на ПК ”Бюджет и финанси..”. 

Нели Маринова: Благодаря, г-жо Питакова! ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна 

уредба, Местно самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, 

Приватизация и предприватизиционен контрол”разгледа отчета на ОбС за 

периода 01.01.2014г. – 30.06.2014г. Всичко е описано в детайли. 

Становището на ПК „Бюджет и финанси….” е отчета да бъде приет в този му 

вид. 

Златка Питакова: Благодаря Ви! Други колеги да вземат отношение? 

Янка Господинова: ПК: “Здравеопазване, Социални дейности, Трудова заетост, 

Икономика, Околна среда, Предложения на гражданите, Етноси” приема отчета 

на ОбС. 

Росица Иванова: С пълно единодушие ПК” Образование, Култура, Културно 

историческо наследство, Младежки дейности, Вероизповедания, Туризъм” 

приема отчета на ОбС за периода 01.01.2014г.-30.06.2014г. 

Радка Желева: Комисия „Общинска собственост…”,подкрепяме направените 

до сега  предложения. Възражения нямаме. 

 Златка Питакова : Колеги зачитам основанието: 

   На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и във връзка с чл. 17, ал. 

5 от Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, предлагам  ОбС 

Алфатар да  вземе следното : 

РЕШЕНИЕ № 358 
1. Приема отчета за работата и дейността на ОбС Алфатар и комисиите към него за 

периода 01.01.2014г. – 30.06.2014г. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов отсъства 
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Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

                                              РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова:Благодаря Ви колеги! Преминаваме към втора точка от 

дневния ред. Колеги, г-н Селятин Исмаилов се включва в заседанието на ОбС.   

ТОЧКА ВТОРА: . Докладна записка относно отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОБС – Алфатар за месеците април 

– юни 2014 г.  

 Давам думата на г-жа Нели Маринова ,председател на ПК”Бюджет и 

финанси…”. 

Нели Маринова: Благодаря Ви, г-жо Питакова! По  отчета имаше едно 

допълнение от г-жа Узунска , че по  решение №347  е сключен вече договор. 

Становището на ПК „Бюджет и финанси” е отчета да бъде приет . 

Радка Желева: ПК „ Общинска собственост, Устройство на територията, Пътна 

и селска мрежа, Благоустройство” разгледа  и обсъди отчета и  е „за” приемане 

на отчета в този си вид. 

Росица Иванова: ПК:” Образование, Култура, Културно историческо 

наследство, Младежки дейности, Вероизповедания, Туризъм” разгледа отчета. 

Комисията предлага, отчета да се приеме. 

Янка Господинова: ПК: “Здравеопазване, Социални дейности, Трудова заетост, 

Икономика, Околна среда, Предложения на гражданите, Етноси” приема  

отчета за работата на общинска администрация по изпълнение на решенията на 

ОБС – Алфатар за месеците април – юни 2014 г.  

Златка Питакова:  Зачитам предложението за решение!  

   На основание чл.21, ал.1, т.24 и във връзка с чл.44, ал.1, т. 7 от 

ЗМСМА,предлагам   Общински съвет – Алфатар да  вземе следното:  

РЕШЕНИЕ № 359 

 

  1.Приема  отчета за работата на общинска администрация по изпълнение на 

решенията на ОБС – Алфатар за месеците април – юни 2014 г.  

Колеги, преминаваме в режим на гласуване . 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” –0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов               за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно Поемане на краткосрочен общински 

дълг – тип овърдрафт при условията на чл.3, т.2 от Закона за общинския дълг с 

цел извършване плащане по проект „Реконструкция и изграждане на улична 

мрежа, тротоари, площади и улично осветление в гр.Алфатар”, финансиран с 
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Договор  № 19/322/00477/ от 27.06.2011 г ” за отпускане на финансова помощ по 

Мярка 322 по ПРСР и  извършване на капиталови  разходи  във връзка с чл.5, ал.1, 

т.2 от ЗОД.  

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова, председател на ПК „Бюджет и 

финанси....”. 

Нели Маринова: Искам да поздравя всички работили по този проект. 

Позволявам си да им пожелая успешен старт. Всичко беше детайлно разгледано. 

Всички колеги обсъдихме докладната записка и се наложи да бъде направена 

корекция  - максималния размер на дълга, изразен чрез номиналната му стойност 

да стане –  до 132 000 лв. Ако  е необходимо ще направим и друга сесия. 

Становището на ПК „Бюджет и финанси” е „за” кандидатстване пред 

финансова институция за поемане на краткосрочен общински дълг. 

 Радка Желева: ПК „ Общинска собственост” приема  предложените  в 

докладната  решения. 

Росица Иванова: ПК” Образование и Култура”: приема, подкрепя и желае 

успех на изпълнителите на проекта. 

Янка Господинова: ПК “Здравеопазване и Социални дейности”: също подкрепя 

предложението с направеното допълнение. Максималния размер на дълга, изразен 

чрез номиналната му стойност да стане  от 120000,00 лв . до 132 000,00 лв. в точка 

втора , защото  обезпечаваме на 110% от необходимия   финансов ресурс  

120 000 лв. 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Други желаещи? Няма.  

На основание чл.21, ал.1,т.10 от ЗМСМА, чл.32 от Закона за публичните финанси,  

чл.13 от ЗОД и във връзка с чл.16 и чл.17 от ЗОД и чл.3 и чл.5 от Наредбата за 

управление на общинския дълг на Община Алфатар, предлагам  Общинския съвет 

да вземе следното : 

Р Е Ш Е Н И Е: № 360 

1. Общински съвет – Алфатар дава съгласие за кандидатстване пред 

финансова институция за поемане на краткосрочен общински дълг при 

условията на чл. 3, т. 2 от Закона за общинския дълг с цел извършване на 

разплащане по проект  „Реконструкция и изграждане на улична мрежа, 

тротоари, площади и улично осветление в гр.Алфатар”, финансиран с 

Договор  № 19/322/00477/ от 27.06.2011 г ” за отпускане на финансова помощ 

по Мярка 322 по ПРСР  и извършване на капиталови разходи във връзка с чл.5, 

ал.1, т.2 от ЗОД, при следните параметри: 

2. Максимален размера на дълга, изразен чрез номиналната му стойност –  до 

132 000 /Сто тридесет и две  хиляди/ лева 

3. Валута на дълга -  български лева /BGN/ 

4. Вид на дълга – краткосрочен банков кредит – тип овърдрафт, поет с договор за 

общински заем с инвестиционно предназначение по чл.3, т.2 от закона за 

общинския дълг (ЗОД), с начин на усвояване – на траншове или еднократно. 

5. Начин на обезпечаване на кредита – залог на бъдещи вземания на община 

Алфатар по Договор №19/322/00477 от 27.06.2011 г. за отпускане на финансова 

помощ по Мярка 322 « Обновяване и развитие на населените места от ПРСР за 

периода 2007-20013г.», и бъдещи собствени приходи през 2014 г., съгласно 
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определението в чл. 6 от ЗОД - собствени приходи на общината и изравнителна 

субсидия. 

6. Условия за погасяване – с възстановени суми по посочения в т.1 Договор 

или средства от собствени приходи и изравнителна субсидия. 

7. Срок за издължаване на кредита - до 25.12. 2014г. 

8. Максимален лихвен процент –  фиксирана месечна лихва за периода, в 

който се ползва кредит овърдрафт, в размер не по- голям от 6 %. 

9. Такса ангажимент – 0% годишно, начислена върху неусвоената сума от 

заема. 

10. Такса проучване – еднократно – 0,1%.  

11. Такса за обработка и управление на кредита – общо до 0.1% от размера 

на дълга - платима еднократно, без други такси и разноски,  

12. Начин и срок за усвояване – на траншове или еднократно,  след 

подаване на заявка от страна на Община Алфатар  през 2014г. 

12. Начиляване и плащане на лихва и такса ангажимент 

12.1. Начисляване на лихва  и такса нагажимент– ежемесечно върху 

усвоената сума по кредита. 

12.2.Плащане на лихва и такса ангажимент– до 15-то число на месеца, 

следващ този, за който са начислени 

13. Наказателна добавка при просрочие – до 0.5% годишно , върху сумата в 

просрочие, за времето в просрочие, без капитализиране на просрочените лихви 

14. Възможност за предсрочно погасяване - изцяло или на части, без такси 

за предсрочно погасяване и без предизвестие от страна на кредитополучателя. 

15. Възлага на Кмета на община Алфатар да проведе процедура за избор на 

финансова институция по реда на Закона за обществените поръчки, съгласно 

чл.17, ал.3 от Закона за общинския дълг, която да осигури необходимото 

финансиране и да извърши всички необходими правни и фактически действия. 

Колеги, преминаваме към  гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно Издаване на запис на заповед от 

Община Алфатар в полза на ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, 

обезпечаващ плащане на данък върху добавената стойност след извършено 

авансово плащане по договор № 19/322/00477 от 27.06.2011 г. по Мярка 322 за 

Проект „Реконструкция и изграждане на улична мрежа, тротоари, площади и 

улично осветление в гр. Алфатар, Община Алфатар”, сключен между Община 

Алфатар и ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова. 

Нели Маринова: Благодаря,  г-жо Питакова! Издаване на Запис на заповед от 

Община Алфатар в полза на ДФ „Земеделие” , отново беше разгледа детайлно 
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докладната записка. Необходимо е да се пристъпи към действие. Има  приложен и 

образец на Запис на  заповед.Становището на ПК „Бюджет и финанси” е: 

докладната записка да бъде приета в  така предложеният вид. 

Радка Желева: ПК „Общинска собственост…”, също подкрепяме и приемаме 

предложеното решение. Видяхме, че има Запис на заповед. 

Росица Иванова: Комисията „Образование, култура…” приема предложеното 

решение. Беше ни обяснено за тези, които не сме в бюджетната комисия. 

Янка Господинова: Становището на  ПК „ Социални дейности, здравеопазване 

….”  е „за”.  Без тази докладна няма как да бъде.  

Златка Питакова:  Зачитам предложението за решение! 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10 и т. 24, и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 88 от Постановление № 3 на 

Министерски съвет от 15.01.2014 г. за изпълнението на държавния бюджет на 

Република България за 2014 г., както и на основание договор за отпускане на 

финансова помощ № 19/322/00477 от 27.06.2011 г. Мярка 322 за Проект 

„Реконструкция и изграждане на улична мрежа, тротоари, площади и улично 

осветление в гр. Алфатар, Община Алфатар”, сключен между Община Алфатар и 

ДФ „Земеделие” – Разплащателна агенция, седалище и адрес на управление гр. 

София, бул. „Цар Борис III” №136, ЕИК по БУЛСТАТ 121100421, 

идентификационен номер по ДДС № BG121100421, представляван от 

Изпълнителния директор Атанас Чавдаров Добрев, предлагам Общинският съвет 

да вземе следното : 

Р Е Ш Е Н И Е: № 361 

1.  Упълномощава  кмета  на  Общината Алфатар  да  подпише  Запис  на 

заповед, без протест и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ 

„Земеделие”   –   Разплащателна  агенция  в  размер  на 125 931.33 лв. (Сто 

двадесет и пет хиляди деветстотин тридесет и един лева и тридесет и три 

стотинки) за обезпечаване на 110 % от стойността на допустимия ДДС на 

извършено авансово плащане по договор за отпускане на финансова помощ № 

19/322/00477 от 27.06.2011 г. по Мярка 322 за Проект „Реконструкция и 

изграждане на улична мрежа, тротоари, площади и улично осветление в гр. 

Алфатар, Община Алфатар”, сключен между Община Алфатар и ДФ „Земеделие” 

– Разплащателна агенция. 

2. Възлага на кмета на Община Алфатар да подготви необходимите 

документи за авансово  получаване на разходите за ДДС към заявката за авансово 

плащане по договор № 19/322/00477 от 27.06.2011 г. и да ги представи пред ДФ 

„Земеделие” – Разплащателна агенция. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 



 10 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка пета от 

дневния ред. 

           ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно предоставяне на  временен безлихвен 

заем  от общинския бюджет в  Извънбюджетната сметка на общината  за 

средствата от Разплащателна сметка към ДФЗ. 

Заповядайте, г-жо Маринова! 

           Нели Маринова: Отново беше разгледана докладната записка. Има поети 

ангажименти и имаме пълно съгласие. Становището на ПК „Бюджет и финанси” 

е: да се даде съгласие относно предоставяне на  временен безлихвен заем  от 

общинския бюджет в  Извънбюджетната сметка на общината  за средствата от 

Разплащателна сметка към ДФЗ. 

Радка Желева: Становището на ПК”Общинска собственост…” изрази съгласие 

тъй като средствата ще бъдат възстановени след завършване на проекта. 

Златка Питакова: Благодаря Ви! 

Янка Господинова: :  ПК“Здравеопазване и  Социални дейности” е: „ за”. 

Само да поясня – това са средства, които ще бъдат възстановени до края на 

годината. 

Росица Иванова: ПК” Образование и Култура”: разгледа, приема и предлага да 

гласуваме. 

Златка Питакова :На основание чл.21, ал.1,т.10 от ЗМСМА, чл. 104, ал.1, т.5 от 

Закона за публичните финанси, чл.54, ал.3 от Наредбата условията и реда за 

съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за 

съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане  на  общинския бюджет  

на Община Алфатар, предлагам  Общинския съвет да вземе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: № 362 

1. Дава съгласие да бъде отпуснат временен безлихвен заем  от общинския 

бюджет за Извънбюджетната сметка на общината  за средствата от 

Разплащателна агенция в  размер на 46 000 лв. за авансово финансиране на 

разходите за ДДС по Мярка 322 « Обновяване и развитие на населените 

места от ПРСР за периода 2007-20013г. 

2. Дава съгласие средствата в размер на 46 000 лв. да бъдат осигурени  от 

планираните  по общинския бюджет в  Резерва за непредвидени и/или 

неотложни разходи. 

3. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата  

актуализация по бюджета на общината свързана с  изпълнение на т.1и т.2 от 

решението. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
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Колеги, преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: . Докладна записка относно Отпускане на еднократна парична 

помощ за лечение на  МИРОСЛАВ ТОДОРОВ ТОДОРОВ . 

Златка Питакова: Давам думата отново на г-жа Нели Маринова , председател на 

ПК „Бюджет и финанси…” 

Нели Маринова: Докладната беше разгледа без всякакви коментари.Становището 

на ПК „ Бюджет и финанси” е: да бъде предоставена такава помощ за лечение на 

Мирослав Тодоров. 

Радка Желева: Становището на  ПК „ Общинска собственост….” също дава 

съгласието си да бъде отпусната еднократна парична помощ от 1000,00 лв. на 

Мирослав Тодоров. 

Янка Господинова: Коментирахме , че бащата не си пускаше децата на училище и 

не си плащаше таксите в детската градина и не ходеше на работа, но става въпрос за 

детето, затова ще гласуваме „ за”. Децата не са виновни. 

Росица Иванова: Помагаме на децата без всякакъв коментар. Всички бяхме 

съпричастни. 

Златка Питакова: Колеги , зачитам основанието: 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.124 от ЗПФ и чл.50  от Наредба за 

условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на 

общинския бюджет на Община Алфатар предлагам Общинския съвет да вземе 

следното: 

Р Е Ш Е Н И Е: № 363 

1. Дава съгласие за отпускане на финансова помощ  в размер на 1 000  

/Хиляда/ лева на Мирослав Тодоров Тодоров от гр.Алфатар за следоперативно 

лечение в гр.Варна. 

     2.Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата  

актуализация по бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ  ПРИЕМА. 

Колеги, преминаваме към точка седма от дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за 

второто тримесечие на 2014г. 

Заповядайте г-жо, Маринова! 

Нели Маринова:Докладната е разгледана в комисия „Бюджет и финанси…..”. 

Г-жа Узунска ни разясни за направените разходи. Има хубави идеи. 

Становището на ПК „ Бюджет и финанси” е: да бъде приета докладната записка  
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и одобрени извършените разходи за командировка на Кмета на Община 

Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги, въпроси? Няма. Зачитам предложението за решение. 

 На  основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общинския съвет да вземе следното: 

Р Е Ш Е Н И Е: № 364 

1.  ОбС одобрява извършените разходи за командировки в страната от Кмета 

на Община Алфатар – г-жа  Йорданка  Узунска  за  второто тримесечие  на    

2014 г., 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

Колеги, преминаваме към точка осма от дневния ред. 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на Общински съвет  за 

второто тримесечие на 2014г. 

Заповядайте, г-жо Маринова! 

Нели Маринова: Идентична докладна на предходната. Приложена е справка 

относно извършените разходи, беше разгледана. Становището на ПК „ Бюджет 

и финанси” е: приема отчета в така представения му вид и одобрява  

извършените разходи за командировки в страната на Председателя на 

Общински съвет  за второто тримесечие на 2014г. 

Златка Питакова: Въпроси? 

Янка Господинова: Председател ПК”Социални дейности, здравеопазване…” 

Коментирахме го в комисията. Нелогично е, след като са направени разходите 

да ги одобряваме, но щом закона го изисква приемаме предложеното решение. 

Златка Питакова:На  основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за 

командировките в страната, предлагам Общинския съвет да вземе следното: 

Р Е Ш Е Н И Е: № 365 

1.ОбС одобрява извършените разходи за командировки в страната на 

Председателя на Общински съвет  за второто тримесечие на 2014г. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  
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Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

Колеги преминаваме към точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно предоставяне за безвъзмездно 

управление на  юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот 

публична общинска собственост за осъществяване на читалищната дейност. 

Давам думата на г-жа Желева, да изрази становището на ПК»Общинска 

собственост...» ,защото заместваше г-н  Марин Пейчинов.  

Радка Желева: Вземали сме такива решения до сега, и сега даваме 

възможност и на Народно читалище « Успех – 1942Г» със седалище с. Цар 

Асен. Седем са регистрираните читалища в общината. ПК „ Общинска 

собственост”  дава съгласието си за  безвъзмездно  управление на имота за 

срок от 10 г. на Народно читалище « Успех – 1942г» със седалище с. Цар 

Асен ул.»Шеста» №1  за осъществяване на читалищна дейност. 

Росица Иванова: ПК” Образование и Култура….”: разгледа докладната записка  

и дава съгласие за предоставяне на част от имот публична общинска 

собственост, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска цел 

НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ „Успех - 1942Г.” ЕИК 000559986, със седалище с.Цар 

Асен, общ.Алфатар, ул. „Шеста” №1. Пожелаваме  им успех! 

Радка Желева : Има техническа грешка в Акт № 95, и в решението - ул. „Осма” в 

т. 1 преди ,(кв.5, парцел ІІІ и ІV.), АОС (п) №2/10.12.1997г..да бъде ул.”Шеста”. 

Моля общинска собственост да направи необходимата корекция и приложи 

коригирания акт в ОбС. 

Златка Питакова: На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.12, ал.2, ал.3 от 

ЗОС и във връзка с чл.15 от НРПУРИВОС приета от ОбС Алфатар, предлагам на 

Общински съвет Алфатар да вземе следното решение с направената корекция в 

т.1 / вместо ул. „ Осма” да бъде ул.”Шеста” 

Р Е Ш Е Н И Е: № 366 

1 Предоставя, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска цел 

НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ „Успех - 1942Г.” ЕИК 000559986, със седалище с.Цар 

Асен, общ.Алфатар, ул. „Шеста” №1, регистрирано в Силистренски окръжен съд 

с Решение №31 от 14.07.2011г., част от имот публична общинска собственост: 

салон, кинокабина и мазе със ЗП от 200 м
2
, част от масивна едноетажна сграда със 

ЗП от 290м
2
, намираща се  с.Цар Асен, общ.Алфатар, (ул.”Осма”), ул.„Шеста” 

№1,  (кв.5, парцел ІІІ и ІV.), АОС (п) №2/10.12.1997г.. 

2. Предоставя за безвъзмездно  управление имота  за срок от 10 (десет) години 

с предназначение за осъществяване на читалищна дейност. 

3.Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и 

предаде имота. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  
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Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

Колеги, преминаваме към точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно  предоставяне за безвъзмездно 

управление на  юридически лица на бюджетна издръжка, част от имот 

публична общинска собственост за осъществяване на читалищната дейност. 

Давам думата отново на г-жа Желева. 

Радка Желева:  ПК  „Общинска собственост....” с това си решение, даваме 

възможност и на Народно читалище «Развитие – 1941Г» със седалище с. 

Кутловица да развива своята дейност. Становището на комисията е да се 

приеме предложеното решение от общинска администрация.   

Росица Иванова: ПК” Образование и Култура…” разгледа докладната записка  

и даваме съгласието си за предоставяне на имот публична общинска собственост: 

Читалище – масивна сграда за безвъзмездно  управление   за срок от 10 (десет) 

години с предназначение за осъществяване на читалищна дейност на  НЧ 

„Развитие – 1941г . 

Златка Питакова: На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.12, ал.2, ал.3 от 

ЗОС и във връзка с чл.15 от НРПУРИВОС приета от ОбС Алфатар, предлагам на 

Общински съвет Алфатар да вземе следното:  

 Р Е Ш Е Н И Е: № 367 

1. Предоставя, безвъзмездно за управление на Сдружение с нестопанска цел 

НАРОДНО ЧИТАЛИЩЕ „Развитие - 1941Г.” ЕИК 000559833, със седалище 

с.Кутловица, общ.Алфатар, ул. „Първа” №7, регистрирано в Силистренски 

окръжен съд с Решение №74 от 14.08.2013г., имот публична общинска 

собственост: Читалище – масивна сграда със ЗП от 179,44 м
2
, намираща се  

с.Кутловица, общ.Алфатар,  (кв.9, парцел ХІ167), АОС (п) №7/10.12.1997г.. 

2. Предоставя за безвъзмездно  управление имота  за срок от 10 (десет) години 

с предназначение за осъществяване на читалищна дейност. 

3.Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и 

предаде имота. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

Колеги, преминаваме към точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно определяне на 

средищни училища за учебната 2014/2015 година.     
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Колеги, давам думата на г-жа Росица Иванова ,председател на ПК”Образование , 

култура….”. 

Росица Иванова : ПК ” Образование и Култура …” разгледа  желанието и на 

двамата директори. Ако имате въпроси към директорите, колеги ? Няма. 

Комисията прие  ОУ „ Христо Ботев” гр. Алфатар и Начално училище „ Отец 

Паисий” с. Алеково да станат средищни училища. 

Златка Питакова: Колеги , зачитам основанието: 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.7, ал.1 от Постановление №84 на МС от 06.04.2009 г. за 

приемане на Списък на средищните училища в Република България, определяне 

на критерии за включване в Списъка на средищните училища и приемане на 

финансови правила за разходване на средствата за допълнително финансиране за 

осигуряване обучението на пътуващите ученици от средищните училища (обн.ДВ 

бр.29/17.04.2009 г ) ,предлагам Общински съвет гр.Алфатар да вземе следното: 

 

 Р Е Ш Е Н И Е: № 368 

1. Определя ОУ „Христо Ботев” гр.Алфатар за средищно училище, в което 

се обучават ученици от І до VІІІ клас от следните населени места: 

с.Алеково, с.Бистра, с.Васил Левски, с.Цар Асен и с. Чуковец; 

2. Определя НУ „Отец Паисий” с.Алеково за средищно училище, в което 

се обучават ученици от І до ІV клас от следните населени места: 

с.Алеково, с.Бистра; 

3. Възлага на кмета на общината в срок до 15 август да изпрати в МОН 

мотивирано предложение за определяне на средищни училища на 

територията на Община Алфатар. 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

Колеги, преминаваме към точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно утвърждаване 

съществуването на маломерни самостоятелни паралелки, паралелки с 

минимален брой на учениците под 10 ученици и маломерни слети паралелки в 

учебните заведения на Община Алфатар. 

Давам думата на г-жа Росица Иванова. 

Росица Иванова: ПК  „Образование и култура….” разгледа докладната записка 

и в нея трябва само да допълните : в осми клас - 14 ученика. Всички знаем, че 

учебният процес е много труден когато са слети паралелките и затова 

предлагаме така предложеното решение да бъде прието. 

Нели Маринова: Всички знаем колко е трудно. Възникнаха въпроси. Разясниха 

ни ги. Становището на ПК „ Бюджет и финанси….” е : да се даде съгласие 
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съществуването на маломерни самостоятелни паралелки, паралелки с 

минимален брой на учениците под 10 ученици и маломерни слети паралелки в 

учебните заведения на Община Алфатар – с.Алеково и гр.Алфатар. 

Янка Господинова: Колко от децата в първи клас  ще са в с.Алеково и колко в 

гр. Алфатар? Това инициатива на родителите ли е? Преди години имаше натиск 

върху родителите. Звучи ми нелогично, децата да пътуват 20 км. вместо 2км. 

Янка Жекова: Да, на родителите е инициативата. 

Янка Господинова: Подкрепяме това решение. Ще подкрепя също и на 

училището в с. Алеково. 

Юлиян Драгнев: Разбрали сме се с  колегите. Ще бъде трудно , но ще се 

справим. 

Златка Питакова: Колеги , зачитам основанието. 

 На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл.11, ал.1, т.2, т.3, ал.2, ал.3 и чл.11а 

от Наредба №7 от 29.12.2000 г.на МОН за определяне броя на паралелките и 

групите и броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на училищата, 

детските градини и обслужващите звена, предлагам общинския съвет да вземе 

следното:  

Р Е Ш Е Н И Е: № 369 

1. Разрешава формирането на маломерни самостоятелни паралелки, 

маломерни слети паралелки и маломерни паралелки под 

задължителния минимум в учебните завадения намиращи се на 

територията на Община Алфатар през учебната 2014/2015 г., както 

следва: 

1.1. ОУ „ХРИСТО БОТЕВ” гр.Алфатар – 8 паралелки – 104 ученици 

1.1.1. Маломерни самостоятелни паралелки – 5: 

- ІІ клас –      12 ученици 

- ІV клас –    11 ученици 

- VІ клас –    14 ученици 

- VІІ клас      17 ученици 

- VІІІ клас – 14 ученици 

1.1.2. Маломерни самостоятелни паралелки, с минимален брой на 

учениците под 10 ученици – 2: 

- І клас –    9 ученици 

- ІІІ клас – 7 ученици  

1.2. НУ „ОТЕЦ ПАИСИЙ” с.Алеково – 2 паралелки – 28 ученици 

1.2.1. Маломерни слети паралелки – 2: 

- І –ІІІ класове – 14 ученици (І клас – 4 ученици + ІІІ клас - 10 ученици) 

- ІІ – ІV класове – 14 ученици (ІІ клас – 7 ученици + ІV клас - 7 ученици) 

2. Дава съгласие при недостиг на финансови средства за обезпечаване 

на учебния процес да бъдат осигурени допълнителни средства, извън 

определените по единните разходни стандарти за съответната 

дейност. 

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар да отправи мотивирано 

искане до РИО -Силистра за съществуване на две самостоятелни 

паралелки с минимален брой на учениците под 10, както следва: 
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3.1. ОУ „ХРИСТО БОТЕВ” гр.Алфатар 

 І клас – 9 ученици 

 ІІІ клас – 7 ученици 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  

Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

Колеги преминаваме към точка тринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно избор на временна 

комисия за удостояване с отличия на граждани по случай 40г. от обявяването на 

Алфатар  за град. 

Колеги, ще дам думата на г-жа Нели Маринова. 

Нели Маринова: Направено е предложение от ПК”Бюджет и финанси…”във 

временната комисия да влязат: председателя на ОбС , кмета на общината, г-жа 

Стефка Жекова, г-ца Донева и председателите на ПК. 

Росица Иванова: Подкрепяме предложението.Председателя на ОбС – г-жа 

Питакова , да бъде председател на временната комисия. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да включим в решението точка втора:  

2. Комисията да представи протокол с направени предложения на 

заседание на ОбС през месец август  .  
 Имате ли други предложения ? Няма.Зачитам основанието с направеното 

допълнение и преминаваме към гласуване: 

 На основание чл.21,ал.1т.1, т.22 и т.23 от ЗМСМА  и във връзка с     

Правилника за отличията на Общински съвет-Алфатар,предлагам ОбС Алфатар 

да вземе: 

 РЕШЕНИЕ № 370 

1.ОбС Алфатар избра временна комисия за удостояване с отличия на граждани 

по случай 40г. от обявяването на Алфатар  за град в състав , както следва: 

 Председател: Златка Питакова 

 Членове : 1.Нели Маринова, 2.Янка Господинова 

3.Радка Желева,  4.Марин Пейчинов , 5. Росица Иванова 

 6.Йорданка Узунска, 7.Стефка Жекова, 8.Желяна Донева 

 2. Комисията да представи протокол с направени предложения на 

заседание на ОбС през месец август  .  

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за  Нели Маринова за  
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Живка Великова за  Петър Иванов за  

Ивелина Миткова за  Селятин Исмаилов за  

Марин Пейчинов за  Янка Господинова за  

Росица Иванова за  Радка Желева за  

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

Колеги, преминаваме към точка четиринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: В ОбС получих бюлетин от НСОРБ. 
ОБЩИНСКО ПОСЛАНИЕ 

към политическите сили и кандидати за РАБОТА в 43-тото Народно събрание 

Уважаеми кандидати за доверието на българските граждани, 

НИЕ, БЪЛГАРСКИТЕ ОБЩИНИ,отговорни за основните публични услуги в страната, 

като отчитаме „традицията“ проблемите на местното самоуправление и грижата за 

ежедневието на хората да се забравят в управленските платформи и действия, 

се обръщаме към вас с НАДЕЖДА И ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ: 

Не лишавайте гражданите от правото им да решават проблемите ./продължение/. 

 Управителния съвет призовава общините да поместят посланието на своите 

интернет страници.  

Йорданка Узунска: Посланието да бъде качено в интернет  страницата. 

Благодаря Ви колеги! Поради изчерпване на дневния ред 

председателят на ОбС - Златка Питакова закри редовното заседание на 

ОбС в 16.10 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Иванка Жекова/ 

 


